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 2111.16.מיום הסביבה  תאיכו  ועדתישיבת פרוטוקול 
 נוכחים 

 (dakhlalla63@gmail.com,  054-4717123) חאלד דחלאללה, יו"ר הועדה  .1
 ( hos20.elect@gmail.com,  050-3055556) , חברחוסאם חסן .2
 ( 050-8871102) , חברחאלד בהותי .3
 תי ים, פקח סביבה ראבו אסמאעיל אב .4

 
 חסרים 

 תאופיק עיסא, חבר  .1
  יבורוחמד סלימאן, נציג צד מסעי .2

 
 משתתפים 

 , יועץ משפטי רשףעו"ד אסף  .1
 

 סדר יום הישיבה 
 ועדה, תפקידה וסמכויותיה.וה  הסבר על .1
 עבודה.   גיבוש תכנית .2

 
 דיון

 את עצמם.  מציגיםחברי הועדה   .1
 

 ועדה, תפקידה וסמכויותיה.וה  הסבר על .2
 

א  להגביר  במטרה  הועדה  את  הקימה  אה  ת ופעיל  תהמועצה  הסביבה  יכות  בתחומי 
 . תוך שיתוף התושבים

 
לאיכות הסתפקידה של הועד הנוגעים  ה  ולתכנן פעילות בתחומים  ליזום  הוא  ביבה 

איכות הסביבה על  ישנה חשיבות  לשמירה  בו .  רבה  בחברה  וונחיצות  בפרט  זו,  עדה 
הסביבה לנושא  מודעות  היעדר  נוכח  בסביבה  הערבית,  פגיעה  של  קשות  ותופעות   ,

 . היומיומיתרמה הם בלשאנו עדים  
  

 . לטפל בהם  דה חשוב הועאיכות סביבה שלדעת אנשי   נושאי .3
 

  בעיקר ביציאות ובכניסות לכפר. ו  הכפר,בכל רחבי    יש השלכת אשפה.:  חסן  חוסאם
תופעה   גם ישד של הכביש יש פסולת מסוגים שונים. צלכפר כנא. בו  לנוף הגליל בדרך

    של השלכת אשפה ביערות.
 

  –  נוסף  נושאהפסולת פשוט מכסה את הכביש.  הן כלליות.   יותהבע:  חאלד דחלאללה
פחי אשפה בצד השני של הכביש  את  אנשים שמים  פחי האשפה בתוך הכפר.  עניין  

 גל. ולכי ר חסימת המדרכה לה הדבר הזה גורם ל  ולא ליד הבית שלהם.
 

   י שמפנה את האשפה לא מחזיר את הפח למקום.א שמבעיה נוספת הי : חוסאם חסן
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דחל מכו :  אללהחאלד  עם  שנוסעים  צעירים  של  תופעה  פרועהניות  יש  עם    בצורה 
 חה אבל זה לא עזר. משפ. ניסינו לדבר עם המוזיקה רועשת

 
כבדות    : בהותי  חאלד  משאיות  הכביש יש  את  חוסמים  מגורים,  לאוזרי    שנכנסות 

 ומהווים סיכון. 
  

חסן המשאיות    :חוסאם  הכדורגל.  מקום  יש    –לגבי  המגרש  המשאיות  ליד  שם 
   .עיותאנחנו רוצים פתרונות לב . יכולות לחנות

 
 . הועדה  ל דה שגיבוש תכנית עבו .4

 
ום יעשה  רספ ה   תיות על הקמת ועדה לאיכות הסביבה.ברשתות החברפרסום באתר  

 גם באתר האינטרנט של המועצה. 
 

בת לקבלת  ככתו   יהיו   ,חברי הועדה  , שהם הנוכחים בישיבה זו  שלושת חברי המליאה 
ה  פניות  לאיכות  הקשורים  בנושאים  המועצה  ,  אלה ועדה    יבר ח  ביבה.סמתושבי 

 עובדי המועצה. לבין   תושבי המועצה קשר בין שיאנישמש 
 

יגבש רשימה של נושאיאחד מחברי ה  וכן אופן    דחוף,  איכות הסביבה לטיפול  ועדה 
 יובאו לדיון בישיבת הועדה הבאה. ונושאים אלה   הטיפול המוצע ע"י המועצה,

 
 יו"ר הועדה. ועדה שתוגש ל ו חברי  י בקשתפ ך, ולהצורדין, לפי ע"פ ה  דה תתכנס הווע

 
 . שנפתחה לחברי הוועדה ת וואטסאפפרוטוקול הישיבה ישלח לחברי הוועדה בקבוצ

 
 החלטה 

כפי    הועדהלאמץ את תוכנית העבודה של    , פה אחד,חליטהמ ועדה איכות הסביבה  
 שמופיע בפרוטוקול זה.

 
 

--- 
 

 
 

 


